
 

 

Månadsmöte 7 okt 2024 

Men nu var det dags för månadsmöte igen. 

Denna gången samlads ca 200 medlemmar för att få information från Trollhättan Stad kring 

Äldreomsorgen i kommunen. 

 

 

Efter informationen och fikastunden var det dags för den obligatoriska 

föreningsinformationen. 

Göran kunde berätta att vår förening har en mycket bra medlemsutveckling och vi blir fler 

och fler medlemmar. 

Vi har nu passerat 1800 medlemmar. 



Kristina berättade om de nya resorna. Efter det var det Christinas tur att prata om den 

kommande Gemytträffen som, precis som vanligt, är fullbokad. 

Vi informerade också om att det kommer at bli en ny rutin för anmälan till Gemytträffar från 

den 1 jan 2025. 

Åke pratade om vår cirkelverksamhet och att det startar några nya cirklar  under hösten. 

Han skickade med besökarna att fundera på om just någon av dem kunde vara intresserad av 

att starta en cirkel. 

Vi hjälper till med det praktiska. 

Till sist var det Ulla-Britts tur att prata om de kommande programmen på våra månadsmöte. 
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